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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 

Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Đulijano Kos (IDS-HNS-HSU) je na 26. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 10. rujna 2019. godine postavio vijećničko 
pitanje: 

 

„Upravo je počela nova školska godina, i u područnu školu „Matija Vlačić“ u Rapcu je upisano 

12 prvašića. Zadnje dvije godine je djeci omogućen produženi  boravak na način da je kombi  

Autotransa  prevozio djecu do matične škole u Labinu gdje im je omogućen produženi 

boravak. S obzirom na veći broj zainteresirane  djece za produženi boravak iz područne 
škole interesira me na koji način će isti biti riješen za ovu školsku godinu ?“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti. 
 

„Sretni smo što je u početku nove školske godine upisano 9 djece više nego što je to bilo 

prošle godine, sretni smo što je u Rapcu upisano 12 prvašića i što i ostale područne škole 

(Vinež, Vozilići) imaju stabilan ili veći broj djece i sretni smo što smo zadržali jednaki broj 

grupa produženog boravka u oba dvije naše osnovne škole. Veći broj prvašića znači 

automatski da je i veći interes za produženi boravak u svim školama, tako i kod Područne 

škole u Rapcu. Naravno da kombi prijevoz za prijevoz u produženi boravak ostaje i dalje i 

umjesto jednog đira, kombi će raditi dva đira jer prvašićima (i. i II. razredu) nastava završava 

uvijek nešto ranije nego ostalima (III. i IV. razredu). Također ovaj prijevoz ćemo pratiti kroz 
cijelu školsku godinu.“ 

 

Sa poštovanjem,  

                                                             v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

 

 


